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Ing. Biž: 

Chcem sa spýtať v akom štádiu je zhotovenie klietok pre kontajnerové stojiská, možný termín 

inštalácie a koľko bude zhotovených v rámci tých peňažných prostriedkov vyčlenených na 

tento zámer? Ďakujem pekne. 

 

PhDr. Čižmár: 

Zhotovovanie klietok na stojiská je rozplánované na jesennú časť, resp. na obdobie zimy. 

Realizujú to Technické služby mesta Trebišov. Momentálne sme vo fáze, keď boli vyrobené 

prototypy, tie boli umiestnené, jedna z nich je oproti Materskej škole na Ulici 1. decembra. 

Ďalšou sa plánuje a so stojiskami sa plánuje na Ulici kpt. Nálepku.   

 

Davala: 

Stojiská a kontajnery na separovaný odpad, stojiská máme rozplánované, resp. výrobu stojísk 

a umiestnenie máme rozplánované tak, že časť stojísk bude umiestnená do konca 

kalendárneho roku 2019 a časť do konca I. Q 2020. Postupne sa budú umiestňovať, teraz sa 

tak, ako hovoril pán primátor, umiestnilo stojisko na Ulicu 1. decembra. Je pripravená plocha 

už na sídlisku kpt. Nálepku a na Cintorínskej ulici. Čiže v najbližšom období budú 

umiestnené  ďalšie dve stojiská. Celkovo bude v meste umiestnených 52 stojísk, z toho na 17 

stojísk budú použité pôvodné staré klietky, ktoré sa zreparujú, namaľujú a opravia a zbytok sa 

budú  vyrábať nové. V rámci tých finančných prostriedkov, ktoré sú na to vyčlenené 90 tisíc, 

bude vyrobených spolu 42 nových klietok, plus budú zakúpené kontajnery na separovaný 

odpad.  

 

PhDr. Čižmár: 

Ja už len doplním, že samotné stojisko zaklietkovaním bude odovzdané, obrazne povedané 

priamo obyvateľom príslušnej časti mesta, tzn. sú už zároveň montované aj zámky na tieto 

klietky tak, aby ich mohli využívať práve obyvatelia príslušného bytového domu.  

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

 

 

 


